

## **Bangkok Diiktiraf sebagai Bandar Terbaik - Kategori Antarabangsa**



Bangkok telah memenangi penghormatan tertinggi sebagai kategori Bandar Terbaik - Antarabangsa dalam edisi ketujuh Anugerah Terbaik India yang dianugerahkan oleh penerbitan terkemuka Travel + Leisure India & Asia Selatan.

Menurut Lembaga Pelancongan Thailand (TAT), Thailand terpilih sebagai Destinasi Bulan Madu Terbaik (Antarabangsa) pada tahun 2011, 2014, 2015, 2016, dan 2018, dan Destinasi Perkahwinan Terbaik pada tahun 2011 dan 2015.

Bangkok juga dinobatkan sebagai bandar raya nombor satu dunia tahun ini oleh Mastercard Indeks Bandar Distinasi Global 2018, tahun ketiga berturut-turut ia berada di kedudukan teratas.

Gabenor TAT Yuthasak Supasorn berkata, "Bangkok terkenal di seluruh dunia kerana tarikannya yang luar biasa, masakan yang luar biasa dan makanan gastronomi, layanan yang sangat baik, rakyat yang ramah, tahap perkhidmatan yang dicontohi, dan kedai membeli-belah yang luar biasa. Pada beberapa tahun akan datang, awda akan melihat lebih banyak lagi perubahan dan peningkatan positif dalam apa yang dikenali sebagai "Kota Kehidupan." (City of Life).

Pantainya yang indah dan menakjubkan, iklim tropika, gunung berkabus, kepelbagaian budaya dan menarik, rakyatnya yang ramah, masakan eksotik, dan hotel mewah bertaraf dunia dan resort menarik pengunjung dan menarik mereka untuk kembali lagi, begitu banyak ciri-ciri menarik menjadikannya destinasi pelancongan yang paling popular di Asia Tenggara.

India adalah salah satu daripada sepuluh sumber pelawat di Thailand dan salah satu kelab

negara yang menjana lebih dari satu juta pelawat setahun. Dari Januari hingga September 2018, 1.17 juta pelawat India melancong ke Thailand, meningkat 12 peratus dalam tempoh yang sama pada tahun 2017. TAT mengunjurkan 1.5 juta ketibaan dari India pada 2018.

Pelancong percutian India umumnya pergi membeli-belah dan bersiar-siar di Bangkok dan Pattaya dengan jumlah yang semakin meningkat yang mengunjungi Phuket, Chiang Mai, Ko Samui di Surat Thani, Chiang Rai, Krabi, Ayutthaya, dan Ko Chang di Trat.

Tarikh Diterbitkan: 15 Disember 2018